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PhDr. Čižmár: 

Chcem sa opýtať na stav bývalej ubytovne Barmo, ktorá prešla do vlastníctva mesta. Bol 

deklarovaný nejaký plán vytvorenia ubytovacích kapacít aj pre osamelé matky, takže v akom 

štádiu sa nachádza riešenie týchto ubytovacích kapacít.  

 

Ing. Kolesár: 

Podľa plánu postupujeme tak, že bola mestská ubytovňa v časti 1. poschodia, to zn. 2. 

nadzemného podlažia vymaľovaná, priestory sú pripravené na inštaláciu nábytku, nábytok je 

vo výrobe, vyrába sa. Prednostne pôjde pravá časť, pri vstupe do budovy v pravo bude útulok, 

pri vstupe do budovy vľavo bude mestská sociálna ubytovňa. Tá časť útulku bude zariadená 

do polovice decembra tak, aby od 1. januára ako je aj mesto zaregistrované so sociálnou 

službou – útulok na KSK mohli sme túto činnosť spustiť. Následne bude nábytkom 

dovybavená ešte v tomto roku aj tá ľavá druhá časť, ktorá bude slúžiť ako už nie útulok ale na 

podobné účely len pre osoby, ktoré nespĺňajú kritéria pre poskytnutie príspevku v útulku. 

Bude zariadená aj recepcia alebo vrátnica a v podstate táto ubytovňa sa rozbehne. Podľa 

informácii z oddelenia sociálnych veci máme aj záujemcov, takže všetko bude včas 

pripravené a zariadenie bude spustené. Takisto ku 15. decembru vyúčtujeme poskytnutie 

príspevku od spoločnosti Nafta, ktorá nám na vybavenie mestskej ubytovne poskytla 4 tis. eur 

v rámci svojho grantového programu. Takže tak, ako bol časový plán, tak ho aj plníme, od 1. 

januára bude toto zariadenie plne funkčné. 15. decembra by mala byť skúšobná prevádzka ale 

vieme, že vlastne sme pred Vianocami a v tomto čase tam pravdepodobne nenasťahujeme 

nikoho, keďže i útulok je od 1. januára oficiálne funkčný. 
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